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Concept-verslag 
Vergadering  Overleg werkgroep Transitie Jeugzorg 
Gehouden op  7 juli 2014, 19.30 uur 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde 
Aanwezig  José Appels, Willem Couwenberg, Pernell Criens, Deborah Eikelenboom, Liselotte 

Franssen - du Maine, Norbert de Vries, Nanda Hakkert (beleidsmedewerker), wethouder 
Sperber en Berry van 't Westeinde (griffier),  

Afwezig  Mark van Oosterwijk, Janke Bolt (afdelingshoofd Ontwikkeling)  
 
 

1. Voorzitterschap werkgroep 
In verband met afwezigheid van een voorzitter, vervult deze avond de griffier de rol van technisch 
voorzitter. 
De werkgroep wijst Mark van Oosterwijk aan als voorzitter. 
 
2. Governance in de regio 
Wethouder Sperber en Nanda Hakkert lichten een aantal ontwikkelingen toe. Samenwerking in de regio is 
deels verplicht. Omdat de regeling op 1 januari in werking treedt en er veel zaken juridisch goed geborgd 
moeten worden (o.a. de aanbestedingen) moet er snel iets geregeld worden. Om dit op een goede wijze  
vorm te geven, is gekozen voor een model op basis van een bestuurscommissie onder de bestaande 
Gemeenschappelijke Regeling Hart van Brabant. De uitvoering vindt plaats bij de gastgemeente Tilburg. 
Met de samenwerkingspartners is gesproken over de stemverhoudingen. In de oude regeling was de 
verhouding dat iedere gemeente 1 stem had. Omdat het om grote bedragen en risico's gaat en in Tilburg 
meer dan de helft van het beschikbare budget wordt besteed en daar ook het overgrote deel van de jeugd 
woont, wordt op verzoek van Tilburg gezocht naar andere vormen voor de stemverhoudingen. Daarvoor zijn 
verschillende varianten onderzocht, 1 man 1 vote, naar rato van het ingelegde budget, naar rato van het 
aantal jeugdigen. Het voorstel zal nu waarschijnlijk 1 stem per 50.000 inwoners zijn. Dit betekent dat 
Tilburg 5 stemmen krijgt en de andere gemeenten allemaal 1. Daardoor heeft Tilburg altijd 2 andere 
gemeenten nodig om een besluit te kunnen nemen. De wethouder brengt deze afweging in het college. 
Toegezegd is dat ook wordt gekeken of de vorm waarvoor nu wordt gekozen, in de toekomst moet worden 
bijgesteld.  
De besluitvorming over deze aanpassing van de Gemeenschappelijke Regeling moet met spoed gebeuren, 
omdat dit onder andere nodig is om de aanbestedingen juridisch goed te borgen. Een voorstel komt daarom 
in september naar commissie en raad. 
 
Door de werkgroep wordt kennis genomen van de informatie. Aangegeven wordt dat de juridische borging 
belangrijk is. Of de vorm van de bestuurscommissie de ideale vorm is, wordt betwijfeld. Gezien de belangen 
die op dit beleidsterrein spelen zijn ook andere (zwaardere) vormen denkbaar. 
Geconcludeerd wordt dat het niet nodig is om voor behandeling in de commissie een extra bijeenkomst van 
de werkgroep over dit thema te organiseren. 
De griffier geeft aan dat regionaal een informatiebijeenkomst wordt voorbereid.  
Noot: Deze bijeenkomst vindt plaats op woensdag 27 augustus, aanvang 19.30 uur Corpachuis 
Tilburg.  
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3. Ontwikkelingen rond de aanbesteding 
Door Nanda Hakkert wordt toegelicht dat de afgelopen maanden is gewerkt aan het inkoopplan, samen 
met de gemeenten Hilvarenbeek en Dongen. Gepoogd is om ook o.a. Oisterwijk en Waalwijk te betrekken, 
maar de visies liepen teveel uiteen. Tilburg heeft een heel andere visie. Tilburg koopt in op doelgroepen, 
terwijl wij inkopen op basis van resultaten.  
In onze aanbesteding wordt bij nieuwe klanten al met de nieuwe methodiek gewerkt. Wettelijk is het 
verplicht om de zorg voor bestaande cliënten te continueren. Uit de marktconsultatie is gebleken dat de 
aanbieders graag op resultaten aangestuurd worden. Het resultaat wordt onder andere gelinkt aan een 
matrix waarin de zelfredzaamheid in kaart wordt gebracht. 
Het gaat om de lokale taken, niet de regionale. Dat zijn met name de ambulante jeugdhulp, begeleiding en 
WMO. Over dit inkooptraject wordt raadsinformatie verstrekt. De bedoeling is om verschil in kwaliteit te 
gaan zien.  
 
De werkgroep neemt kennis van de informatie en heeft de vraag hoe de resultaten straks worden getoetst. 
 
4. Ontwikkelingen Bureau Jeugdzorg 
Raadsinformatie wordt morgen in het college besproken. (Inmiddels is deze beschikbaar: 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2014/2-september/19:30/Stukken-ter-
kennisname/TKN-06-raadsinformatie-ontwikkelingen-BJZ.pdf)  
De informatie wordt mondeling op hoofdlijnen met de werkgroep gedeeld. 

 
5. Notitie tbv agendacommissie over traject transities 
Van de notitie wordt kennisgenomen.  
Afgesproken wordt een nieuwe afspraak te maken voor de werkgroep op 15 of 16 september 2014. 
Tijdens deze vergadering wil de werkgroep zich onder andere beraden over een bijeenkomst met aanbieders 
van Jeugdzorg in oktober. Mogelijk kan deze bijeenkomst samen met raadsleden uit Hilvarenbeek en 
Dongen georganiseerd worden. Deze bijeenkomsten moet bijdragen aan een beeld te krijgen waar de 
aanbieders bij het verlenen van hulp tegenaan lopen. Zijn zij klaar voor de Jeugdzorg? Wat hebben zij nog 
nodig om vanaf 1 januari op de gewenste wijze hulp te verzorgen. Een gespreksnotitie die als basis kan 
dienen tijdens de bijeenkomst van de werkgroep in september wordt voorbereid met input van José en 
Norbert. 
Opmerking: de griffier heeft de griffiers van Hilvarenbeek en Dongen hierover geïnformeerd. Er bestaat bij 
de griffiers belangstelling voor deze bijeenkomst, de vraag is wel of er bij de raadsleden ook veel 
enthousiasme is. De griffier van Hilvarenbeek geeft aan dat de raadsleden in Hilvarenbeek zoekend zijn. De 
griffier van Dongen geeft aan dat de transities op dit moment nog niet hoog op de agenda van de raad 
staan. 
 
6. Gesprek werkgroep over eigen prioriteiten en acties (bijgevoegd overdrachtsdocument) 
Gevraagd wordt naar de relatie met passend onderwijs. Toegelicht wordt dat het de bedoeling is dat in het 
passend onderwijs een quick scan wordt toegepast om te bezien welke ondersteuning nodig is. 't Loket 
speelt hierin een rol.  
Er blijkt veel behoefte aan de actuele cijfers met betrekking tot de jeugdzorg. Afgesproken wordt dat de 
actuele cijfers. Deze worden in de volgende bijeenkomst gepresenteerd. 

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2014/02-september/19:30/Stukken-ter-kennisname
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2014/2-september/19:30/Stukken-ter-kennisname/TKN-06-raadsinformatie-ontwikkelingen-BJZ.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2014/2-september/19:30/Stukken-ter-kennisname/TKN-06-raadsinformatie-ontwikkelingen-BJZ.pdf
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De werkgroep heeft goede ervaringen met de gesprekken met gebruikers. Er is op dit moment geen 
behoefte aan een herhaling van deze gesprekken. Het lijkt wel een goed idee om na 1 januari, wanneer de 
nieuwe werkwijze start, weer gesprekken met deze mensen te gaan voeren. Verzocht wordt om de 
gespreksverslagen nog een keer aan alle leden van de werkgroep ter beschikking te stellen.  
Het is heel wenselijk om breed geïnformeerd te zijn. Daarom is het wel aanbevelenswaardig om een 
bijeenkomst te organiseren waarin met cliëntenraden (via Zorgbelang Brabant) wordt gesproken. 
De werkgroep concludeert dat het goed is om de focus op jeugdhulp in ieder geval tot 1 januari in stand te 
houden. Ook wordt gevraagd  

 
7. Datum volgende bijeenkomst 
Deze vindt plaats op 15 of 16 september. Een datumprikker wordt verstuurd. Tijdens deze bijeenkomst in 
ieder geval aandacht voor de voorbereiding van de  bijeenkomst met aanbieders van jeugdzorg en actuele 
cijfers. 
 

 
De bijeenkomst wordt gesloten om 21.05 uur. 

 
 

http://www.zorgbelang-brabant.nl/

